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Zápis 

zo zasadnutia Valného zhromaždenia Slovenského zväzu vzpierania, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 21. apríla (nedeľa) 2024 so začiatkom o 10:05 hod. 

 

Miesto: Hotel Vienna House Bratislava, Galvaniho 16880/28, Bratislava 

 

09.30 – 10.00 hod.  Prezentácia delegátov a hostí   

 

Program VZ SZV: 

1. Otvorenie a privítanie delegátov o 10.05 hod.,   

2. Schválenie mandátovej a návrhovej komisie, určenie zapisovateľa, skrutátorov, 

overovateľov VZ SZV, 

3. Schválenie programu VZ SZV, 

4. Schválenie rokovacieho poriadku SZV, 

5. Vyhodnotenie Slovenského pohára mládeže 2023, 

6. Ocenenie jubilantov 

7. Vyhodnotenie VZ SZV 2023, 

8. Správa predsedu o činnosti SZV 2023, 

9. Správa o hospodárení v roku 2023,  

10. Schválenie Ročnej účtovnej závierky SZV za rok 2023, 

11. Schválenie Výročnej správy SZV za rok 2023, 

12. Schválenie rozpočtu SZV na rok 2024, 

13. Správa reprezentačných trénerov, 

14. Správa kontrolóra SZV, 

15. Obed, 

16. Diskusia, 

17. Záver. 

 

Ad1 Otvorenie a privítanie delegátov vykonal Ing. Tomáš Chovanec - predseda SZV cca s 5 

minútovým oneskorením. Konštatoval, že v zmysle Správy mandátovej komisie je 

prítomných 61 delegátov s hlasom rozhodujúcim (z celkového počtu 71), čo predstavuje 

85,91 % z celkového počtu delegátov. V zmysle správy Mandátovej komisie bolo 

konštatované, že VZ SZV je uznášania schopné. 

 

Ad2  Voľba  komisií  a určenie  zapisovateľa, skrutátorov a overovateľov: 

 VZ SZV schválilo: 

 Mandátová komisia: predseda: Mgr. Pavol Trojčák, Mgr. Matej Kubák, Rudolf Egrecký 

 Návrhová komisia: Mgr. Gabriel Buzgó, PhD. Janka Uherčíková, Ing. Štefan Gribanin 

 Zapisovateľ: Vladimír Hudec 

http://www.vzpieranie.sk/
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 Skrutátori: Ján Trebichavský, Laura Batková, Mgr. Ondrej  Kružel 

 Overovatelia: Mgr. Milan Kováč, PhDr. Pavol Mutafov  

Hlasovanie: Za 61 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Ad 3 Predseda vyzval delegátov na prípadne návrhy na doplnenie resp. zmenu programu. 

Z prítomných delegátov nebol predložený návrh na zmenu programu. Hlasovalo sa o programe 

VZ SZV 2024 tak, ako bol predložený predsedníctvom v pozvánke na zasadnutie VZ SZV.  

Hlasovanie: Za 61 Proti: 0  Zdržal sa: 0  

 

Ad4 VZ SZV schválilo Rokovací poriadok VZ SZV tak, ako bol predložený. 

Hlasovanie: Za 61 Proti: 0  Zdržal sa: 0  

 

Ad5 Berie na vedomie vyhodnotenie Slovenského pohára mládeže za rok 2023. Vyhodnotení 

viď materiál k bodu č. 5. 

Hlasovanie: Za 61 Proti: 0  Zdržal sa: 0  

 

Ad6 Berie na vedomie ocenenie jubilantov 

Ocenení boli: Štefan Marták, Štefan Korpa, Pavol Mutafov, Irena Grossová, Jozef Sedlár, Ján 

Štefánik 

Hlasovanie: Za 61 Proti: 0  Zdržal sa: 0  

 

Ad7 Vyhodnotenie VZ SZV 2023, 

Bod. č. 12 VZ 2023 – Zo strany p. Lukáča nebola doručená žiadna koncepcia, návrh štatútu, 

návrh členstva a pod., čím by sa VV SZV mal vôbec zaoberať. VV SZV pokladá za dostatočný 

počet poradných komisií SZV, ktoré sú toho času kreované.  

Bod. č. 16 VZ 2023 príspevok 1: 

STK SZV pravidelne toho času zverejňuje prestupy a hosťovania. 

Kalendár súťaží a jeho včasné kreovanie je vždy problém. Kreovaním kalendára 2024 začala 

STK už v novembri, prvá verejná verzia bola koncom decembra. Po pripomienkach klubov bol 

upravený a schválený VV koncom januára 2024. 

Juniorská liga, súťaž prípravky – po prieskume v kluboch bolo zistené, že záujem o tieto dve 

kategórie je minimálny z dôvodu menšieho počtu pretekárov v danej kategórii.  

Pozdrav na nástupe pred súťažou – v Súťažnom poriadku je uvedené, že pozdrav po nástupe sa 

nemá vykonávať, avšak niektorí rozhodcovia ho vykonávajú. VV SZV nabáda rozhodcov, aby 

dodržiavali Súťažný poriadok, ale zároveň uvedený pozdrav nepokladajú za hrubé porušenie 

SP a je tolerovaný.  

 

VZ Berie na vedomie vyhodnotenie VZ SZV 2023 

Hlasovanie: Za 61 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Ad8 VZ SZV berie na vedomie  Správu predsedu SZV o činnosti SZV z rok 2023 – viď 

príloha 
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Hlasovanie: Za 61 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Ad9 Správa o hospodárení za rok 2023 predniesol predseda SZV – viď príloha 

Matej Kubák položil otázku, či sa zohnali aj nejaké iné financie okrem financií SZV poskytnuté 

štátom, napr. sponzoring, finančná podpora a pod. Otázka bola smerovaná konkrétne na člena 

VV SZV p. Trebichavského, ktorý bol poverený činnosťou hľadania týchto financií. Rudolf 

Lukáč podporil myšlienku p .Kubáka., očakával väčšiu aktivitu v tomto smere. 

Následne p. Trebichavský ozrejmil delegátom svoju reaktivitu v tomto smere a vzdal sa 

poverenia predsedu SZV na oslovenie potencionálnych sponzorov SZV.  

Predseda ozrejmil jeho činnosť v danej agende. Uviedol, že je komplikované zohnať hotové 

financie. Partneri SVZ toho času plnia skôr materiálny sponzoring napr. bezplatný nájom 

vozidla resp. poskytujú SZV výrazné zľavy oproti katalógovým cenám.   

Kontrolór SZV sa vyjadril, že sa pohybuje aj v motoristickom športe a je naozaj ťažké pre 

menšie športy zohnať hotové finančné prostriedky a sponzori uprednostňujú podporu tak, ako 

ju uviedol predseda. Tiež sa vyjadril, že práve samotný klub má väčšiu šancu na finančnú 

podporu od potenciálnych sponzorov, a zase zväz vie preniesť zľavy na rôzne vybavenie na 

kluby vo svojom mene, čím nepriamo môže znižovať náklady klubov.  

VZ berie na vedomie Správu o hospodárení SZV v roku 2023 

Za: 61 Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Ad10 Schválenie Ročnej účtovnej závierky SZV za rok 2023 – viď príloha 

VZ SZV schvaľuje Ročnú účtovnú závierku zostavenú k 31.12.2023 a ukladá predsedovi SZV 

výsledok hospodárenia zaúčtovať na číslo účtu 428.   

Za 61, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Ad11 Schválenie Výročnej správy SZV za rok 2023 – viď príloha 

ad a): VZ SZV schvaľuje Výročnú správu Slovenského zväzu vzpierania za rok 2023, 

ad b): VZ SZV berie na vedomie Správu nezávislého audítora, Ing. Blanky Privalincovej. Lic. 

SKAU 914 zo dňa06.04.2024, zo spoločnosti UDM AUDITs.r.o., Král'ovská 1, 949 01 Nitra, 

Lic. UDVA 404. 

Za: 61, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Ad12 Schválenie rozpočtu SZV na rok 2024 - viď príloha 

Milan Kubák pochválil finančné ohodnotenie klubov za činnosť, organizáciu súťaží, podpora 

mládeže. Ďalej navrhol finančnú odmenu pre trénerov v kluboch, keď už to funguje pri 

rozhodcoch, funkcionároch SZV a podobne, nevidí problém aby to fungovalo aj pri tréneroch.  

Predseda SZV odpovedal, že sa v tejto veci bude konať, SZV bude hľadať spôsob ako vyriešiť 

tento návrh. 

Gribanin ozrejmil, že na základe tohto (odmeny klubovým trénerom) bolo navýšené finančné 

ohodnotenie CTM. Stále sa dá s touto sumou pracovať, treba však nájsť správnu formu 

poskytnutia príspevku a zapracovať ju do rozpočtu, ktorý sem dnes schválili.  

Predseda SZV,  
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Matej Kubák sa spýtal, či bude poverená nová osoba na vykonanie funkcie, ktorej sa p. 

Trebichavský vzdal. Zároveň navrhol VZ SZV, aby predseda SZV zriadil pracovnú komisiu, 

ktorá by sa daným zaoberala.  

ad a): VZ SZV schválilo Rozpočet SZV na rok 2024. 

Za: 61, Proti: 0,   Zdržal sa: 0 

ad b): VZ SZV ukladá Predsedovi SZV zriadiť pracovnú komisiu s predmetom činnosti 

revidovania činností a návrhu opatrení pri doplnení príjmov SZV zo sponzorskej činnosti, 

reklamnej činnosti a darov. 

Za: 61, Proti: 0,   Zdržal sa: 0 

 

Ad 13 Správy reprezentačných trénerov 

Ľudovít Buzgó: reprezentácia do 15 a 17 rokov – viď príloha 

Tréner Buzgó vyzval trénerov v kluboch, z ktorých reprezentanti pochádzajú a trénujú, aby sa 

snažili o doliečenie zranení, aby dávali pozor na zdravotný stav mládeže a svojich pretekárov. 

P. Lukáč sa spýtal na jednoduchší model pre limity na zaradenie mládeže do reprezentácie. Sú 

limity na ZCTM, do prezentácie a limity potrebné na nomináciu na ME resp. MS. 

Chovanec. ZCTM nemá nič spoločné z reprezentáciou mládeže. Ide o príspevok športovcov do 

23 rokov, ktorí preukazujú stanovenú výkonnosť. Do ZCTM sa zaraďujú aj športovci, ktorí sú 

10 sinclairových bodov pod stanovenú hranicu, pri týchto sa príspevok SZV kráti na polovicu. 

Limity do reprezentácie sú nižšie oproti limitom potrebných na nomináciu na ME resp. MS 

preto, aby mali viacerí pretekári možnosť ísť na sústredenia reprezentácie, videli ako sa trénuje 

na sústredeniach, mali možnosť spoznávať ostatných športovcov v kolektívne a tým sa 

motivovali na dosiahnutie limitov na ME resp. MS. 

 

Kružel ml.: juniorská a seniorská reprezentácia mužov – viď príloha 

Pán Lukáč vysvetlil ako prebiehali preteky Vlada Macuru v Mexiku na MS U20, ozrejmil 

postup a taktiku na danej súťaži. 

 

Gribanin: juniorky a ženská reprezentácia – viď príloha 

Štefánik sa spýtal na štart Nikoly Seničovej na GP Phuket (THA) 

Gribanin ozrejmil, že došlo k zraneniu počas tréningu a rozhodli sa odstúpiť a vyvarovať sa 

väčšieho zranenia. 

Pán Lukáč navrhol snahu o štart vo forme Zelenej karty pre pretekára SR na OH 2024. 

Ďalej navrhol aby sa prehodnotil post reprezentačného trénera žien. Podľa neho je momentálny 

reprezentačný tréner p. Gribanin nehodný svojho postu, navrhol osloviť aj iných. 

Matej Kubák požiadal, aby v správach trénerov boli pojmy a rozhodnutia, ktoré reprezentačný 

tréner zverejní v správe konkrétnejšie a viac obsažné.  

 

VZ schvaľuje správy reprezentačných trénerov  

Za: 61, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

AD 14 Správa kontrolóra SZV 
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VZ SZV schvaľuje správu revíznej komisie SZV, ktorú predniesol Kontrolóra SZV p. 

Ing. Mariána Buschbachera – viď príloha 

Hlasovanie: Za: 61 Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

AD15 Obed 

 

AD 16 Diskusia 

Predseda SZV Tomáš Chovanec 

Poďakoval VV SZV, členom komisií a ostatným členom SZV za spoluprácu v roku 2023 a drží 

palce v spoločnej spolupráci v aktuálnom roku 2024. 

 

Podpredseda SZV Vladimír Hudec 

Vyzval Prítomných na dodržiavanie postupu k zasielaniu dokumentov, žiadostí a pod….. 

 

Ján Trebichavský  

 

Pavol Mutafov 

Upozornil na náročnosť organizácie väčšieho podujatia ako ME, upozornil že je treba 

s prípravou začať už teraz. 

 

Gabriel Buzgó – komisia vzdelávania 

Predniesol činnosť za uplynulé obdobie a zároveň ozrejmil, ako funguje teraz. Upozornil, že to 

je celé v réžii FTVŠ v zmysle zmluvy o spolupráci medzi SZV a FTVŠ. Ozrejmil plán 

vzdelávania trénerov na rok 2024. 

 

Rudolf Lukáč  

 

Mgr. Milan Kováč 

SŠŠ Trenčín – pán Kováč vyzval prítomných, aby zvážili poslať svojich zverencov v klube na 

túto školu. Ďalej vyzval VV SZV na pomoc v rozširovaní vzťahov medzi SZV  školou.  

Oznámil konanie GP v Rakúsku počas V4 a žiada o podporu SZV pre ostatných pretekárov 

U15, ktorí  nepôjdu na V4. P Gribanin podporil túto myšlienku a sám bude túto akciu na VV 

SZV riešiť. 

 

VZ SZV berie na vedomie diskusiu delegátov SZV, vrátane odporúčaní diskutujúcich pre VV 

SZV 

Za: 58 Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

AD17 Záver 

Predseda poďakoval prítomným delegátom za účasť, poprial im veľa úspechov v ďalšej 

vzpieračskej práci.  



6 
 

 

Zapísal: dňa 21.04.2024, Hudec Vladimír  

 

 

 

Overil: Mgr. Milan Kováč 

 

 

 

 

   PhDr. Pavol Mutafov 


